
 

 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 20. 11. 2019 

Místo:  Restaurace Pizza Coloseum (Vídeňská 223/1, 639 00 Brno-střed) 

Čas jednání: 18:00 – 21:00 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský 

Omluven: Jan Šťastník 

Sekretariát: Petr Šíma, Michal Havelka, Pavel Brückner 

Hosté:  Filip Šuman, Marek Zvalo 

Zapisovatel:  Pavel Brückner 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 
3) Materiály z komisí ČF 
4) Informace ze sekretariátu 

a) Nový zaměstnanec 
b) DK 

5) Materiály z regionálních komisí      
6) Rozvojový plán regionu  
7) Informace ze sekretariátu 
8) Regionální výběry dorostenců a starších žáků 
9) Olympijský park Brno 
10) MSJ 2021 
11) Čerpání rozpočtu 2019 
12) Termíny jednání RVV v roce 2020 
13) Různé 

 

 

 

 
Ad1) Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné, omluvil z účasti na jednání Jana Šťastníka a 

zahájil jednání. Z programu jednání byl vyškrtnut bod číslo 7, který byl totožný s bodem 4. 

 

Ad2) Petr Šíma představil hlavní body z jednání regionálních sekretářů: 

- Dotace MŠMT Můj klub 2020, důležité jsou všechny formální náležitosti žádosti, diskuze nad 

postupem MŠMT 

- Bezhotovostní vyplácení rozhodčích 

- Analýza kapacity zaměstnanců 

- Rozpočet regionů 2019 a 2020 

- Téma haly – projekt 4 sportů, Filip Šuman představil aktuální situaci 

- Debata nad přestupním řádem – návrh hlavních principů ke změně 



 

 

 

         Petr Galasovský dále informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Komplexní program podpory 

- Schválení regionálních rozvojových plánů 

- Finalizován rozpočet 2020 

- Termínová listina pro sezónu 2020/2021 

- Schválení úpravy odměňování lektorů ČF 

   Marek Zvalo informoval o hlavních bodech z jednání metodiků: 

- Testové baterie pro regiony 

- Česká cesta výchovy hráče, metodici zpracovávají dohromady 

Ad3) Materiály a diskuze z komisí probrány v předchozím bodu. Další materiály nebyly dodány. 
 

Ad4) Petr Plodík se představil jako nový manažer regionu JMaZL. Michal Havelka informoval o aktuálních 

probíhajících jednání discplinárních řízení DK JMaZL, především z důvodu nesportovního chování diváků. 

Diskuze nad nastavením trestů. 
 

Ad5) LK – řešení případů s kontumací utkání a překládání turnajů. KRD – přesun dvojice na vyšší listinu, 

plánováno setkání delegátů v lednu, diskutováno vzdělávání rozhodčích. KM – diskutuje projekt do hal na 

osvětu chování diváků a rodičů. 

 

Ad6) Petr Šíma informoval o rozvojovém plánu regionu a jeho aktuální plnění, nově bude mít na starosti 

hlavně nový manažer Petr Plodík. Diskutována potřeba většího zapojení celého výkonného výboru do 

rozvojových projektů. Nejvíce probírané body – budování značky, účast členů VV JMaZL ve sportovních 

komisích, rozvoj oddílů zelené skupiny v rámci komplexního Programu podpory. 

 

Ad7) Vyškrtnutý bod z jednání. 

 

Ad8) Diskutována doprava regionálních výběrů na turnaje starších žáků a dorostenců. Schválena doprava 

vlakem na turnaj dorostenců, který se koná v lednu v Ostravě. 

 

Ad9) Debata nad Olympijským parkem Brno – určit si strategii, jak má akce vypadat a jaký účel má akce 

naplnit, aby to mělo pozitivní dopad na florbal v Brně i celém regionu. Zapojit do organizace i oddíly, pro 

které to může být dobrá příležitost prezentace. 

 

Ad10) Petr Šíma i Filip Šuman ujistil, že Český florbal má zájem uskutečnit turnaj v Brně. Probíhají jednání 

s městem Brnem ohledně podpory turnaje. 

 



 

 

 

Ad11) Petr Šíma představil aktuální čerpání rozpočtu 2019. Diskuze nad čerpáním peněz do konce roku. 

Návrhy nákladů na projekt KM. Schválen náklad na pořízení notebooku pro potřeby zaměstnanců 

sekretariátu. VV JMaZL dále bere čerpání rozpočtu na vědomí. 

 

Ad12) Další jednání se uskuteční až v roce 2020. Termíny jednání VV JMaZL jsou plánovány na druhé 

úterý v měsíci – nejbližší jednání 14.1.2020. Jan Šťastník zvažuje další pokračování ve VV z důvodu 

časového vytížení. 

 

Ad13) Bedřich Chromek i celý VV JMaZL poděkoval Petru Šímovi za dlouholetou spolupráci a popřál mu 

další úspěšné působení v profesní kariéře. 

 

 

Zapisovatel: Pavel Brückner 

Ověřovatel: Ing. Petr Galasovský 


